
 

Zápis z valné hromady občanského 
sdružení Liberecké gazely 

č. 01/11  

29. dubna 2011  
   
Přítomní:  11 členů – viz. prezeční listiny 

Valná hromada je dle 2. článku v III. oddíle stanov usnášení schopna.  

Program schůze:  

1. Schválení programu valné hromady.  

2. Informace o stavu financí. 

3. Schválení účetní závěrky roku 2010 

4. Stanovení rozpočtu pro rok 2011 

5. Vyhodnocení závazků hráčů před sezonou 

6. Vyhodnocení sezony 2010/2011 

7. Futsalista + Sympaťák roku 

8. Oficiální rozloučení s hráčem Janem Bednářem 

9. Kontrola splnění úkolů udělených předešlou Valnou hromadou. 

10. Úkoly 

11. Letní tréninky 

Zápis 
1. Valná hromada schválila program schůze jednomyslně. 

2. Štěpán Hrdlička seznámil členy s výdaji a příjmy sdružení. Informoval o 
vyjednávání se sponzory. Valná hromada byla seznámena se zůstatky 

a) bankovního účtu: 5.362 Kč 

b) pokladny: 2.402 Kč. 

Sdružení disponuje celkovými finančními prostředky ve výši: 7.764 Kč. 

3. Valná hromada schválila jednomyslně účetní závěrku roku 2010. 

4. Tomáš Princ sdělil stanovisko sponzora Avast Software a.s. prodloužit 
sponzorskou smlouvu o další rok ve výši 30.000 Kč. Radek Tomášek přednesl 
potřeby týmu   



a) koupě 3 kvalitních futsalových míčů (Select Mimas 790 Kč, Master 1100 
Kč (2ks za 1850 Kč), Super (FIFA) 1990 Kč (2ks za 2999 Kč). – celkem 
cca. 3.000 Kč – schválena varianta – 2 Master a 1 Mimas, 6 členů bylo 
pro. 

b) nákup nových štulpen 10 ks za 190 Kč – cca. 2.000 Kč 

c) trenky kvalitnější 10 ks za 500 Kč – cca. 5.000 Kč 

d) registrace na novou sezonu – cca. 12.000 Kč – příští rok dražší, 
kvalitnější rozhodčí 

e) internetové stránky – 1.600 Kč 

f) sprej na postřik zranění 

g) tašku na dresy 

h) mikiny 

i) ručníky 

5. Většina hráčů se zavázala k splnění sportovních cílů, jediný kdo tento závazek 
dodržel, byl Štěpán Hrdlička, který vstřelil o gól více než Radek Tomášek. 

6. Futsalový tým skončil na 9. místě Libereckého okresního přeboru. Což bylo 
zhodnoceno jako neuspokojivý stav, neboť se jednalo o předposlední místo. 
Náš tým vstřelil nejméně branek v celé soutěži. 

7. Futsalistou roku byl zvolen  Aleš Tomášek. Sympaťákem roku byl fanoušky 
zvolen  Radek Tomášek. 

8. Oficiální rozloučení s hráčem Janem Bednářem neproběhlo. Pan Bednář 
přislíbil, že tým ještě podpoří. 

9. Úkoly z minulé valné hromady 

a) obstarat novou sadu dresů – Jaroslav Moc, Radek Tomášek, Štěpán 
Hrdlička - splněno 

10. Úkoly 

a) obstarat míče viz bod 4 a) – Štěpán Hrdlička 

b) koupit štulpny a trenky viz. body 4  b) a c) – Štěpán Hrdlička, Radek 
Tomášek 

c) zajistit registraci nového ročníku futsalového přeboru – Radek Tomášek 

d) koupit sprej a tašku viz body 4 f) a g) - Radek Tomášek 

e) zjistit ceny mikin a ručníku s potiskem klubu a sponzora – Štěpán 
Hrdlička 

11. Letní tréninky -  bylo přislíbeno účastnit se tréninků v hale vždy v neděli večer 

 
 
Zapsal: Štěpán Hrdlička  …………………… Ověřil: Radek Tomášek ………………………  
 
Příloha:  Prezenční listina ze dne 29. dubna 2011 



Prezenční listina valné hromady ze dne 29. dubna 2011 

 Radek Tomášek    

Štěpán Hrdlička    

Jaroslav Moc    

René Šefr  

Tomáš Princ  

Jan Lukeš  

Aleš Tomášek  

Jan Rovný  

Jan Burkoň  

Pavel Cechl  

Jan Bednář  

  

  

 


